大會主委 致詞



Remarks by Conference Chairman

PP Betty (台南鳳凰扶輪社)



I am very much thrilled on the occasion of Annual YEP Conference Multi-District Taiwan. First of all, I want to express my gratitude to DG Thomas, who trusted the job of YEP to me. In the process of the service, I have learned a lot and thus have enhanced my abilities of dealing with various cases. Thank you Rotary.

Here and now there are only two feelings in my mind, which are "be deeply moved "and " be thankful ". As you can see, we have honorable guests from all over the world at the conference. In addition, there are YEO's from the committee of Multi-District Taiwan, Rotex, Inbounds, outbounds and those who show great concern for YEP. People coming from different countries and different parts of Taiwan attend the conference here, which have touched me deeply. Thank you for your attendance.

Now I have some words for Rotex, Inbounds and outbounds as well. All of you need to thank your parents, the uncles, aunties in the sponsor clubs and YEO's. With their help, you can be sent out of the country for exchange to experience foreign lives and get involved into exotic cultures to broaden your horizons. And I am quite sure you are not what you used to be before the exchange experience.

Last but not the least, I hope all of you can enjoy the colorful activities and make more friends in the next two days. Moreover, one day all of you can feed back what you have been served in Rotary and bring out Rotarian spirit--Come in to learn and go out to serve--to the fullest.

Thank you very much for your attention.

DG Thomas、各位女士、先生:

欣逢第三屆多地區YEP年會,心中備感興奮而且感觸良多,首先感謝總監把YEP的工作託付 給我,在 YEP 的服務工作中,我學到了很多,也提升了處理事務的能力,在此特別的表達我的 謝意。

今天在這兒,心中只有二種感觸,那也就是"感動"及"感謝",此時此刻有來自世界各 地的貴賓以及來自全省多地區參與YEP的各位長官、Rotex、Inbound、Outbound以及關心YEP的 扶輪前輩,大家不惜舟車勞苦,遠從全台各地到此參加此一盛會,令我深受感動。

在此要特別勉勵Rotex、Inbound、Outbound的同學們,要感謝父母、扶輪社叔叔、伯伯、 阿姨們以及基金會 YEO 的幫助,才能在小小年紀就能體驗異國的生活,融入異國的文化,開拓 自己的視野。

希望大家能用心體驗以及享受這兩天的精彩活動,結交更多的朋友,有朝一日也能回饋你 所享受的服務,把扶輪的精神"進來學習,出去服務"發揮到淋漓盡致。

謝謝!!

